
 
 

 

BRM.0012.9.2.2022 
 

Protokół  Nr  31/2022 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  22 lutego 2022 r. w trybie zdalnym  
 

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość)  

 ----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Czas z trwania posiedzenia  9.30 – 9.41                
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zgłosił autopoprawkę w pkt. 3 porządku obrad. Jest: Przyjęcie protokołu nr 1/2022  

z  24.01.2022 r. posiedzenia Komisji, a winno być: Przyjęcie protokołu nr 30/2022  

z  24.01.2022 r. posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za wprowadzeniem ww. zmiany do porządku obrad? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 30/2022 z 24.01.2022 r. posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r. 

5. Analiza i omówienie wyników sportowych za 2021 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 30/2022 z 24.01.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 30/2022 z 24 stycznia 2022 r. z posiedzenia 

Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Ad 4. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r. – stanowi załącznik nr 2  do 

protokołu. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem „Sprawozdania z pracy Komisji za  

2021 r.”? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Ad 5. Analiza i omówienie wyników sportowych za 2021 r.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  
 

Materiał stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję.  

Dodam tak dla uzupełnienia z racji tego, że lekkoatletyka jest mi bardzo bliska, że 

zawodnik z Inowrocławia w zeszłym roku z kadrą Polski zdobył drużynowe 

Mistrzostwo Europy. W związku z tym uważam, że to najwyższe z jego sukcesów. 

Na początku marca tj. 3-5 marca br. będą odbywały się Halowe Mistrzostwa 

w Toruniu, gdzie zawodnik będzie bronił również tytułu z poprzedniego roku. Mamy 

bardzo dużo utalentowanych dzieciaków. Dużo tych dzieciaków gdzieś ucieka, z racji 

tego, że zmieniają miejsce zamieszkania, bądź zmieniają klub lub po prostu idą na 

studia. Podam może taką ciekawostkę. Nasza dziewczyna wychowana 

w Inowrocławiu, która kiedyś reprezentowała barwy naszego Klubu Tenisa 

Stołowego Noteci w zeszłym roku brała udział w Mistrzostwach Europy Juniorek 

w Portugalii, gdzie dotarła do 1/8 finału. W związku z tym tutaj też możemy być 

dumni. I tak jak Pani Naczelnik powiedziała, że już nie reprezentuje naszego Klubu, 

mieszka w Białym Stoku, ale wychowała się w Inowrocławiu. Dziękuję bardzo za ten 

materiał. Cieszy to, że coraz więcej pojawia się medali w dyscyplinach sportowych, 

nie tylko koszykówka, siatkówka, lekkoatletyka czy też piłka nożna, ale mamy 

akrobatykę, mamy łucznictwo, tańce. W związku z tym widać, że zainteresowania 

dzieciaków są w szerokim aspekcie. Dziękuję.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
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Ad 7. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 
 

Protokółowała 
 

/-/ Monika Kozioł 

 


